



## Audio Systems / iSMP3

iSMP3.2  
IS-AS-MP3.2



### Specifications

- Playback of WAV, MP3, OGG, FLAC, AAC, WMA
- Playback of internet radio and audio streams
- 2x2W output power at 4 ohm
- connection for a 4x4 matrix console
- USB pin for SD card
- SD/SDHC card
- RS-232 gateway for controlling
- 10/100 MBit ethernet
- Power over ethernet IEEE 802.3af
- integrated Telnet and FTP server
- Dimensions (W x H x D) 235 x 32 x 75 mm
- Power consumption: max. 6W
- Net weight: 0,5 kg

### iSMP3.2

Der iSMP3.2 Player ist die neue Generation von Solid State Audio Playern. Neben einer Vielzahl von Dateiformaten wie wav, mp3, wma, aac, ogg und flac, die er von SD-Karte wiedergibt, ist der iSMP3.2 auch ein professioneller MP3 Streaming Client für Internetradio oder Streaming Server wie z.B. dem iAudioServer.

Über die 10/100 Mbit Netzwerkschnittstelle kann der iSMP3.2 mit POE auch direkt versorgt werden. Dank des integrierten 2x2W Verstärkers ermöglicht der iSMP3.2 somit den Aufbau einer Audiostation, die komplett über nur ein Netzkabel verbunden wird. Dies ist insbesondere bei bestehender Verkabelung ein extremer Vorteil. Audio-Daten können auch über Netzwerk auf die SD-Karte geschrieben werden.

Gesteuert werden kann der iSMP3.2 Player über Netzwerk, RS-232, und eine integrierte Uhr oder über 16 frei belegbare Tasten.

### iSMP3.2

The iSMP3.2 Player is the new generation of solid state audio players. Besides a variation of data formats as wav, mp3, wma, aac, ogg and flacc, that it plays back from SD card, the iSMP3.2 is furthermore a professional streaming client for internet radio or streaming servers as the iAudioServer.

Via the 10/100 Mbit network gateway it can be directly supplied with POE. Due to the integrated 2x2W amplifier the iSMP3.2 allows to create an audio station that is solely connected over one network cable. This is a strong advantage, especially with existent cabling. Audio data can be written on SD card via network, too.

The iSMP3.2 Player can be controlled via network, RS-232, an integrated clock or via 16 softkeys.